

សូមប្រើប្រាស់ថ្នាំសម្លាប់សត្វចង្រៃ ឲ្យបានសុវត្ថិភាព

តាមច្បាប់លោកអ្នកត្រូវតែបានទទួលការហ្វឹកហ្វឺន មុននឹងលោកអ្នកប្រើប្រាស់ថ្នាំសម្លាប់សត្វចង្រៃនៅតាមច្បារដំណាំលក់តាមទីផ្សារ ឬចំការរបស់លោកអ្នក ហើយលោកអ្នកត្រូវរក្សាទុកនូវកំណត់ត្រាឲ្យបានលម្អិតនៅគ្រប់កិច្ចការនីមួយៗ។



សូមសង្កេតមើលធាតុអាកាស - សូមកុំបាញ់ថ្នាំ ប្រសិនបើធាតុអាកាសមានខ្យល់បក់ខ្លាំង ក្តៅខ្លាំង ឬសើម។ ចូរធ្វើតាមការព្រមានអំពីធាតុអាកាស ដែលមាននៅលើផ្លាកយីហោថ្នាំសម្លាប់សត្វចង្រៃ។ សូមកុំបាញ់ថ្នាំ ប្រសិនបើអាកាសធាតុមានចុះអំស្រា។



ប្រាប់ឲ្យអ្នកជិតខាងរបស់លោកអ្នក ឲ្យគេបានដឹង ពេលណាលោកអ្នកមានគំរោងនឹងប្រើប្រាស់ ថ្នាំសម្លាប់សត្វចង្រៃ។



ត្រូវជ្រើសរើសជាតិថ្នាំគីមីឲ្យបានត្រឹមត្រូវជានិច្ចសំរាប់កិច្ចការ ហើយធ្វើតាមសេចក្តីណែនាំនៅលើ ផ្លាកយីហោ — ស្លៀកពាក់គ្រឿងការពារផ្ទាល់ខ្លួនឲ្យបានត្រឹមត្រូវ (PPE).



កែតម្រូវគ្រឿងការពារឲ្យត្រូវតាមខ្នាត — ប្រើទឹកជាលើកដំបូងដើម្បីពិនិត្យមើលឲ្យបានដឹងថា គ្រឿងការពារនោះត្រឹមត្រូវតាមខ្នាតឬទេ ត្រូវធ្វើតាមដំបូន្មាននៅលើផ្លាកយីហោ ហើយដាក់លាយនូវអ្វីដែលលោកអ្នកត្រូវការប៉ុណ្ណោះ។



ការពារបរិស្ថាន — ពេលណាបាញ់ថ្នាំ ត្រូវទុកដាក់ថ្នាំសម្លាប់សត្វចង្រៃឲ្យឆ្ងាយពីផ្លូវទឹក ពីរុក្ខជាតិ និងសត្វ។



កត់ត្រាការប្រើប្រាស់ថ្នាំសម្លាប់សត្វចង្រៃរបស់លោកអ្នក ជាភាសាអង់គ្លេសក្នុងរយៈពេល ២៤ម៉ោង។



ស្តុកទុកថ្នាំសម្លាប់សត្វចង្រៃឲ្យមានសុវត្ថិភាព ហើយបោះចោលវាដោយមានស្មារតីទទួល ខុសត្រូវ។ ក្រឡុកលាងធុងទទេឲ្យបានបីដង។

ចំពោះព័ត៌មានច្រើនថែមទៀត...

ការហ្វឹកហ្វឺន និងការរក្សាទុកនូវកំណត់ត្រា: សូមទូរស័ព្ទ DECC លេខ 131 555 ឬបើកមើលរូបសាយ www.environment.nsw.gov.au/pesticides/trainers.htm

ថ្នាំសម្លាប់សត្វចង្រៃ និងអាច្ចាប័ណ្ណ: សូមទូរស័ព្ទទៅ APVMA លេខ (02) 6210 4748 ឬបើកមើលរូបសាយ www.apvma.gov.au

ចំពោះដំបូន្មានផ្នែកដំណាំរុក្ខជាតិ: សូមទូរស័ព្ទទៅ NSW DPI លេខ (02) 4588 2100 ឬបើកមើលរូបសាយ www.dpi.nsw.gov.au

ទំនប់ទឹកសំរាប់ផឹក ស៊ីដនីយ: សូមទូរស័ព្ទទៅអាច្ចាធានាទំនប់ទឹកស៊ីដនីយ (Sydney Catchment Authority) លេខ 1300 722 468 ឬបើកមើលរូបសាយ www.sca.nsw.gov.au

ការបោះចោលធុងថ្នាំគីមី: សូមទូរស័ព្ទទៅ drumMUSTER លេខ (02) 6230 6712 ឬបើកមើលរូបសាយ www.drummuster.com.au

សុវត្ថិភាព និងសុខភាពលើមុខរបរ: សូមទូរស័ព្ទទៅ WorkCover NSW លេខ 131 050 ឬបើកមើលរូបសាយ www.workcover.nsw.gov.au

ចោះពុកផ្តុំរាយដោយក្រសួងបរិស្ថាន និងការប្រែប្រួលនៃអាកាសធាតុរដ្ឋ NSW ខែឧសភា ឆ្នាំ២០០៧ ខែធ្នូ ឆ្នាំ ២០០៦/៥៦៩



គំរោងការនេះគឺជាការផ្តើមគំនិតរបស់រដ្ឋាភិបាលរដ្ឋព្រះស៊ែលវែល ដោយមានជំនួយពី Environmental Trust (អង្គការថែរក្សាបរិស្ថាន)។

ការប្រើប្រាស់ថ្នាំសម្លាប់សត្វចង្រៃបានត្រឹមត្រូវ ជួយការពារលោកអ្នក គ្រួសាររបស់លោកអ្នក

សហគមន៍របស់លោកអ្នក ហើយនិងបរិស្ថាន។